

SCHWENK, Karlstadt.pdf

Recommendation for the front cleaner

Dear Mr. Link:

Since the middle of 2013, we have been using CleanScrape pre cleaners, two of them in the exterior area/ wet area (main conveyor / gravel conveyor, stone quarry) and five in the interior area (reversing conveyor, wet cinder removal and used foundry sand).

These three cleaners achieve excellent cleaning results on our conveyors. The intervals for cleaning by hand below the transfer points have been reduced by approximately 50%.

An additional secondary cleaner behind the drum is not required; if this is still present as a result of previous use, it will be retained for the time being.

We have not had any malfunctions since these CSP cleaners were put into use. The effort involved in maintenance is insignificant. We will order additional cleaners as needed.

We highly recommend the cleaners and look forward to a continuation of the good and successful cooperation with your company.

Sincerely yours,

Karlstadt plant p.p. J.T. At the behest of R.G.

MARTIN ENGINEERING GMBH



SCHWENK Zement KG • Postfach 1351 • 97749 Karlstadt

IBS Industriemaschinen-Bergbau-Service GmbH zu Hd. Herrn Dieter Link Industriestraße 15 97653 Bischofsheim/Rhön

SCHWENK Zement KG

97753 Karlstadt, Laudenbacher Weg 5 97749 Karlstadt, Postfach 1351

Werk Karlstadt Telefon (09353) 797-0 Telefax (09353) 797-138 Verwaltung Telefax (09353) 797-499 Verkauf Telefax (09353) 797-189 Versand www.schwenk.de

Ihre Zeichen und Nachricht	Unsere Zeichen	Durchwahl	Datum
	Gei/dk	123	18.12.2014

Referenzschreiben zum Vorkopf-Abstreifer

Sehr geehrter Herr Link,

seit Mitte des Jahres 2013 haben wir im Außenbereich / Nassbereich (Mainband-Schotterband, Steinbruch) zwei und im Innenbereich fünf (Reversierband, Naßschlackeabzug und Gießereialtsand) CleanScrape Vorkopf-Abstreifer im Einsatz.

Diese drei Abstreifer säubern unsere Bänder gut und erzielen dabei hervorragende Reinigungsergebnisse.

Die Reinigungsintervalle von Hand unter den Übergaben wurden um ca. 50% reduziert. Ein zusätzlicher Sekundärabstreifer hinter der Trommel ist nicht notwendig, falls vom bisherigen Einsatz noch vorhanden, wird dieser zunächst belassen.

Seit dem diese CSP-Abstreifer im Einsatz sind, hatten wir noch keine Störungen. Der Wartungsaufwand ist vernachlässigbar. Weitere Abstreifer werden Zug um Zug bestellt.

Wir können die Abstreifer nur weiterempfehlen und freuen uns auf eine weiterhin gute und erfolgreiche Zusammenarbeit mit Ihrem Haus.

Mit freundlichen Grüßen

SCHWENK Zement KG Werk Karlstadt alder R. Geiger Trenkw ppa

SCHWENK Zement Kommanditgesellschaft Ulm HRA 1955 (Amtsgericht Ulm)

Bankverbindung Commerzbank AG, Ulm BLZ 630 800 15 Kto. 8 018 662 00